
Osnovna šola Riharda Jakopiča

Pozitivna sindikalna
bilanca"
Na letni konferenci OOS osnovne šole Ri-

hard Jakopič so člani združili pregled svoje-
ga sindikalnega delovanja s pregledom fi-
nančnega poslovanja svoje delovne organiza-
cije. OOS se je s tem vključila v akcijo slo-
venskih sindikatov za organiziranje razprav
o zaključnih računih, ki pa so v taki delovni
organizaciji, kot je šola, povsem drugačne
kot y drugih delovnih organizacijah, saj, žal,
šobiiki še vedno ne moremo dovolj vplivati
na dohodek in njegovo delitev.

Vse leto je sindikat aktivno sodeloval v
vseh oblLkah samouprarve, organizkal je raz-
prave o ZZD, ipomaigal pri pripravi aktov za
bcljšo samoupravno organiziranost, skrbel za
družbenopolitično izobraževanje članstva, vo-
dvl razprave ob sprejemanju meril za delitev
OD, razlagi anaksav, priipravah za referendu-
me, sodeloval pri reševanju kadrovsfce poli-
tike. Sodeloval je z odboroin za LO in druž-
beno samozaščito. Skušal je razvijati humane
medsebojne odnose s sikromno pozornostjo
do obolelih, upokojencev, jubilantov in z vpli-
vanjem na odlooitev diferenciacije regresa za
oddih. Pomagail je s predlogi za reševanje
stanovanjske problematiike.

Ob letni konferenci je pripravil IOS plan
dela za iprilaodnje leto. Poleg rednega idela se
bo vključiil v raziprave o združevanju osnov-
nih šal v občiiii, angažkal se bo pni ustanav-
ljanju dmžibenih svetov in se predvsem vkLju-
čil v urejei^mje odnosov v svobodni menjavi
dela. Alktivno bodo sodelo\rali v razpravi o
osnutku zakona o osnavni šoli. Sinidikat bo
organiziral družbenopolitična predavanja za
družbenopoilitično us,posabljanje članov.

IOS se bo v naslediijem abdobju bolj an-
gažiral na pddročju urejevanja odnosov v de-
litvi OD po rezuiltatih dela in na podlagi bolj-
še urejenih kriterijev 'ixi meril. Ta naj delu-
jejo v cilju za doseganje boljišiih uanovtzgojnib.
uspehov.
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